
Zápis z 47. jednání výkonného výboru spolku  
Novohradsko – Doudlebsko, z.s. 

 

 
Termín konání: 27. 5. 2022 od 13,00 do 15,00 
 
Místo jednání:  Kancelář starostky na MěÚ Trhové Sviny   
 
Přítomni:   
Členové výboru: J. Bartizal, E. Tarabová, V. Korčaková, Vl. Hokr, Z.Guthová, 
Omluveni:, P. Talíř, J. Zeman, R. Kocanda, M. Hluštíková 
Jednatel: M. Jarolímek  
 
Program:  
1. Úvod a přivítání účastníků 
2. Projekt Rozvoj turistických cílů a tras v destinaci NO-DO 
3. Projekty podpořené z Jihočeského kraje pro rok 2022 
4. Žádost o příspěvek na úhradu spoluúčasti projektu L. Černého 
5. Aktualizace pravidel pro Certifikaci Opravdu od nás 
6. Aktuální čerpání rozpočtu  
 

 

Průběh jednání: 
Ad 1)  Jednání zahájila Mgr. V. Korčaková, která přivítal všechny zúčastněné.    
 
Ad 2) Ministerstvo pro místní rozvoj schválilo podporu výše uvedeného projektu. Jeho celkový 

rozpočet činí 1 790 000,- Kč, přičemž dotace je 50%, tedy 895 000,- Kč. Projektem je řešeno 

10 aktivit, které jsou popsány v Popisu projekt str. 22 až 33. Popis projektu zasílám v příloze.  

Projekt lze realizovat v roce 2022 a 2023, ale dotace (tedy minimálně 50% nákladů) musí být 

vynaloženo v roce 2022.  

Nyní je třeba nejpozději do 31.8. 2022 předložit přílohy pro vydání Rozhodnutí. Součástí těchto 

příloh musí být podepsané smlouvy či objednávky se všemi vybranými dodavateli. Z toho 

vyplývá, že v průběhu června je nutné udělat výběrová řízení na všechny dodávky, které jsou 

nad 100 000,- Kč. Je třeba stanovit harmonogram těchto výběrových řízení a možné 

dodavatele, kterým se zašlou výzvy k předložení nabídek.    

Usnesení 1/47: Výbor bere na vědomí schválení projektu, stanovuje harmonogram pro 

vyhlášení výběrových řízení a schvaluje seznam subjektů, které budou obeslány s výzvou 

k podání cenových nabídek dle příslušných pravidel spolku a poskytovatele dotace.    

Pro: 5x  Proti: 0x Zdržel se: 0x 

 
 
Ad 3) Jihočeský kraj zaslal k podpisu smlouvy. Po jejich podpisu a odevzdání na kraj obdržíme 
zálohové platby ve výší 70% nákladů. Některé náklady již byly čerpány. V průběhu měsíce 
června by bylo dobré uzavřít všechny plánované dohody o provedení práce a objednávky na 
dodavatele služeb. Na žádnou službu nebude nutné dělat výběrové řízení.    
 
Usnesení 2/47: Výbor bere na vědomí informaci o zaslaných smlouvách o dotaci 
z Jihočeského kraje na tři podpořené projekty a pověřuje předsedkyni podpisem těchto smluv.  
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
 



Ad 4) Pan L. Černý získal dotaci z Jihočeského kraje na projekt „Zatraktivnění technické 
památky Koněspřežné dráhy“ ve výši 50% nákladů, tedy 95 000,- Kč. Druhých 50% musí dát 
jako vlastní spoluúčast. Projekt je zaměřen na vytvoření aplikace pro rozšířenou realitu s 
tématem koněspřežné železnice v lokalitě Holkova. K financování projektu proběhla společná 
schůzka se starostou Velešína a zástupcem firmy Virtual Lab.  V rámci této schůzky byla 
přednesena žádost pana L. Černého o příspěvek od města Velešín a od destinace. Město 
Velešín na následném jednání rady města odsouhlasilo finanční podporu ve výši cca 20 000,- 
Kč formou smlouvy o užití autorských práv na aplikaci.  
Smlouva o užití autorských práv by byla výhodná i pro nás, protože chceme s tématem 
koněspřežky a jejím zpracováním formou rozšířené reality pracovat a díky této smlouvě 
bychom měli zaručen přístup k již vytvořené aplikaci, kterou bychom pak mohli rozšiřovat na 
další lokality a animace. Navrhuji proto stejnou výši příspěvku a stejný způsob poskytnutí jako 
město Velešín.  
 
Usnesení 3/47: Výbor schvaluje poskytnutí příspěvku panu Lukáši Černému ve výši 20 000,- 
Kč na úhradu spoluúčasti k projektu „Zatraktivnění technické památky Koněspřežné dráhy“ a 
pověřuje předsedkyni podpisem Smlouvy o užití autorských práv.     
  

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
Ad 5) V podstatě pozitivní vývoj podpory místních produktů vyvolal potřebu aktualizovat 
certifikační pravidla tak, aby lépe odpovídaly současnému stavu, kdy nejenom že certifikujeme 
a propagujeme výrobky, ale současně se také staráme o odbytové příležitosti, tj. prodáváme 
na stánku, v prodejních koutcích (Buškův hamr, Věneček, Galerie Koželužna) a chceme 
spustit e-shop. Například dle seznamu akcí na rok 2022 bychom mohli jít se stánkem na cca 
12 akcí v regionu a například i na Zemi živitelku.   
Současná pravidla prošla připomínkováním ze strany Z. Guthové, J. Zemana, M. Chytrové, M. 
Jarolímka a E. Tarabové.      
 

Usnesení 4/47: Výbor souhlasí s aktualizací pravidel pro certifikaci Opravdu od nás      
      

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        
 
 
Ad 6) Jednatel předložil přehled o aktuálním čerpání rozpočtu k 25.5.2022 
 
Usnesení 5/47: Výbor bere na vědomí informaci jednatele o aktuálním čerpání rozpočtu 
 

Pro: 5x  Proti: 0x  Zdržel se: 0x        

 
 
 
 
  
 

Zapsal: Mgr. Michal Jarolímek     Schválila: Mgr. Věra Korčaková   

 

 

 

 


